



# Protokoll

## Styrelsemöte Lingham SK Fotbollssektion

<b>Tid &amp; plats</b>	2018-01-11, klockan 19:00, Lingham		
<b>Närvarande</b>	Gunnar Axelsson	GA	Ordförande
	Mikael Ekman	ME	Sekreterare, Anläggningen
	Jan Exius	JE	Ungdomsansvarig
	Anneli Ingvarsson	AI	Inköpsansvarig 507-manna
	Magnus Pettersson	MP	Kassör
	Lena Renholm	LR	Utbildningsansvarig
	Fredrik Svahn (delvis)	FS	Ledare damsenior
	Gunnar Gustafsson	GG	Ordförande HS
<b>Ej närvarande</b>	Rolf Öhlin	RÖ	Anläggningen
<b>Föregående protokoll</b>	- Inga anmärkningar.		
<b>Ekonomi</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>- Både fotbollens och anläggningens ekonomiska resultat för 2017 är positivt, mycket tack vare några unika inkomstposter som vi inte budgeterat för, t ex försäljningen av Binglottokalendrar.</li><li>- Budgetjusteringar kommer behöva göras inför 2018 då utgifterna beräknas öka. Därför beslutade också att höja deltagaravgiften med 100:- rakt igenom, förutom maxbeloppet för en familj som höjs med 200:-. ME uppdaterar LSK-Manualen.</li><li>- Det har genom åren varit problem att få seniorer att betala deltagaravgifter och medlemsavgift vilket HS begärt hårdare uppföljning på för 2018 – har man inte betalat ska man heller inte spela match för LSK.</li></ul>		
<b>Inköp&amp; Mtrl</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>- AI berättade om inlämnade behov för 2018.</li><li>- Intersport kommer till oss för utprovning av träningskläder och overaller, <b>onsdag den 28/2 kl 17-20 i klubblokalen</b>. Har bjudit in innebandy, gymnastik och badminton sektionerna oxå, alla medlemmar är välkomna! Har bestämt datum i samråd med dam och herr</li></ul>		
<b>Sponsring</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>- Hög tid att börja sponsringsarbetet för 2018 (GA).</li><li>- Beslutades sätta upp reklamskylten vid entrén där de befintliga sitter som vi tänkte från början. ME kollar att displayen finns kvar och skickar in bygglov.</li></ul>		
<b>Anläggning</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>- Flera planer behöver bättras inför säsong - B, C, Tulpan och Himna - då det kommer in klagomål på skicket (RÖ).</li><li>- Staket på nya 5-manna måste upp till våren – RÖ tar in anbud.</li><li>- Material för nya bås på A-plan finns – GA har kollat och det finns en person som kan hjälpa till att bygga.</li><li>- KVAR: Bullerplattor – JE fortsätter fundera.</li></ul>		

Hemsidor:

Klubben: [linghemssk.se](http://linghemssk.se)

Fotbollen: <http://www.laget.se/LSKFOTBOLL>

Kalender: <http://linghemssk.se/resursbokning/roschedule.php>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- AI har tagit hem prov på tussar till stolsbenen.</li> </ul>
<b><u>Utbildning</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- C-Diplom och B-Diplom erbjuds regelbundet och LR jobbar för att få iväg deltagare även på andra kompletterande utbildningar.</li> <li>- LR och GA åker på träff om föreningscoacher.</li> <li>- SISU:s blankett för utbildningsbidrag finns på väggen i lilla mötesrummet.</li> </ul> <p>ÖFF:s utbildningar annonseras på adressen:  <a href="http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/">http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/</a>  Ledare som vill gå kurser kontaktar utbildningsansvarig - LR.</p>
<b><u>Fotbollsskolan</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ingen rapport denna gång.</li> </ul>
<b><u>Linghemscupen</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ingen rapport denna gång.</li> </ul>
<b><u>Herrsenior</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Alla ledare fortsätter och stabilitet i truppen/lagen bör prioriteras.</li> </ul>
<b><u>Damsenior</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Trots tapp av några äldre spelare ser det väldigt bra ut med ett antal spelare som kommer till inför säsongen.</li> <li>- Inte helt klart vilka divisioner det kommer spelas i ännu.</li> <li>- FS kom med lite tankar hur matcharrangemangen ska förbättras samtidigt som yngre lag kan få extrainkomster osv. Beslutades att MP och JE formulerar konceptet till kommande möte så det kan spikas och kommuniceras.</li> </ul>
<b><u>Ungdom (5 o 7-manna)</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Domaransvarig utsedd.</li> <li>- Flera lag kliver ur ungdomskommittén och behöver ny hemvist (JE).</li> </ul>
<b><u>Östra Nätverket</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Nästa möte blir 2018-03-13 kl 19:00 i Tallboda, tema inte känt ännu.</li> </ul>
<b><u>Övrigt</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Linghems SK fyller 90 år idag 11/1 och det kommer uppmärksammas bland annat under Linghemsdagen den 5/5 med ett litet motionslopp, en musiktävling och tårta!!</li> <li>- ME ordnar möte med kommunens idrottsutvecklare.</li> <li>- GG kallar till möte med sektionsrepresentanter samt Himnabadet för att lägga upp en plan för fortsatt dialog med kommunen.</li> <li>- GA skapar en visionsgrupp för anläggningen.</li> <li>- Informationen på hemsidorna måste bli bättre och hållas aktuell. T ex måste sponsorerna läggas upp och bli synliga.</li> <li>- LSK:s årsmöte hålls förmodligen under V10, prel 6/3.</li> <li>- JE påpekar att mappstrukturen på hemsidan bör snyggas till.</li> <li>- GG påpekade att det kan varit vissa missförstånd kring bingolottoförsäljningen då någon reagerat på att barn "tvingades" sälja.</li> </ul>
<b><u>Nästa möte</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Nästa styrelsemöte tisdag 6:e februari kl 19.00-21.00 på Lingheden.</li> </ul>

Vid protokollet: Mikael Ekman, LSK Fotboll

Hemsidor:

Klubben: [linghemssk.se](http://linghemssk.se)

Fotbollen: <http://www.laget.se/LSKFOTBOLL>

Kalender: <http://linghemssk.se/resursbokning/roschedule.php>